
Protokoll från Ökna-Karlstorps kommundelrådsmöte 8/3 2023 

Plats: Karlstorps sockenstuga 

Tid: 18.30 - 21.00 

Närvarande: Jonna Andreasen-Fälth, Alf Tagesson, Göran Lundin, Lala Frödeberg 

1. Ordförande hälsade välkommen 

2. Gällande utlokalisering av kommunfullmäktigemötet 17 maj föreslår kommundelsrådet att 

det hålls i Karlstorps sockenstuga. Vi kommer att förbereda med att iordningsställa bord och 

stolar den 16 maj kl. 18.00. Kaffe brygger vi på plats. Jonna kollar med kansliet/Maria 

Isaksson om vi ska köpa in kakor eller om de tar med det från Cafe' Axet. Alf Tagesson 

ansvarar för att låsa upp till Mediacenter som anländer kl. 14.00 den 17 maj. 

3. Inga synpunkter kom upp gällande det reviderade bostadsförsörjningsprogrammet som 

delgetts oss. 

4. 2 maj 2022 hölls ett möte för allmänheten i Karlstorps sockenstuga för att få information om 

ortsanalys/översiktsplan och landsbygdsinvesteringar. På grund av sjukdom så blev det ingen 

information om översiktsplanen gällande analys om våra orter i östra delen och vi efterfrågar 

nu när detta kommer att ske. Svar önskas skriftligt till ordförande Jonna Andreasen

Fälth@vetlanda.se 

5. Påtalats i tidigare protokoll att med det omvärldsläget som nu råder så är det värdefullt att 

sockenstugan i Karlstorp finns kvar förortsborna som en värmestuga. Det finns vedspis i 

köket och kamin i stora salen men brandskydd på skorstenen måste genomföras och en ny 

takstege installeras. Svar önskas skriftligt till ordförande Jonna Andreasen 

Fälth@vetlanda.se varför inte brandskydd har genomförts alternativt när det kommer att 

ske. 

6. Föräldrar har kontaktat oss i kommundelsrådet angående Kvillsfors skola. Vi har fått till oss 

att många av personalen sagt upp sig förra året och föräldrar väljer att skjutsa sina barn ti ll 

andra skolor. Detta gör oss bekymrade eftersom skolan är viktig för orterna. Kan vi inte 

vända denna negativa trend så genererar det en minskning av inflyttade barnfamiljer. Hur 

många barn har bytt till annan skola i kommunen eftersom föräldrarna tröttnat på att det 

inte sker någon kvalitetsförbättring? Hur många% procent mer personalbyte har Kvillsfors 

skola gentemot de andra skolorna i kommunen? Svar önskas skriftligt till ordförande Jonna 

Andreasen- Fälth@vetlanda.se 

7. Ordförande bjöd på fika och avslutade därefter mötet. 

Lala Frödeberg/ sekreterare Jonna Andreasen Fälth/ ordförande 

Göran Lundin/justerare 
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